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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Hogyan kívánja megvalósítani a 200 milliárd forint értékű banki különad ó
beszedésére vonatkozó kormányzati célkitűzést? (2)”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány 29 pontból álló els ő gazdasági akciótervének 25 . pontjával összefüggésben

Ön írásbeli kérdésre adott 2010. július 5-i válaszában az intézkedés megvalósításána k

ütemezésével kapcsolatos kérdésre válaszolva az alábbiakat írta :

„Miniszterelnök úr 2010 . június 8-án elhangzott beszédében, a 25 . számú

intézkedésként meghirdetett pénzügyi intézményeket terhel ő különadó

bevezetésével kapcsolatos törvényjavaslatot a Kormány rövid időn belül kívánja az

Országgyűlés elé terjeszteni . ”

A különadó vetítési alapjával kapcsolatos kérdésre válaszolva az alábbiakat írta :

„A törvényjavaslat kidolgozása, hatásvizsgálatok elemzése — a törvénymódosításo k

előkészítése szokásos rendjének megfelel ően - az érintettek bevonásával jelenleg is

folyik. A tervezett intézkedés részletes szabályait csak a tárgyalások véglege s

lezárását követően indokolt ismertetni .”

A Kormány ugyanakkor a 29 pontból álló els ő gazdasági akcióterv 25 . pontjában

meghatározott intézkedés megvalósításának módját tartalmazó törvényjavaslatot 2010 .

július 2-án benyújtotta az Országgyű lésnek. Mindez további kérdéseket vet fel, amel y

kérdésekkel kapcsolatban a tisztánlátás elősegítése érdekében számítok Miniszter Ú r

segítségére .



Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27 . §-ában biztosított jogommal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alább i

kérdéseket intézem Önhöz :

1. Milyen hatásvizsgálati eredmény alapján döntött a Kormány 2010 . június 30-án

a pénzintézetek különadójára vonatkozó szabályokat tartalmazó

törvényjavaslatról, ha 2010 . július 5-én ezek a vizsgálatok, el őkészítő munkák

még folyamatban voltak a minisztériumban ?

2. Milyen munka volt folyamatban az intézkedés megvalósítására vonatkoz ó

javaslat előkészítésével kapcsolatban a minisztériumban 2010. július 5-én ,

három nappal az intézkedést megvalósító törvényjavaslat Országgy űléshez

történt benyújtását követően?

3. Szükségesnek tartja-e, hogy a Kormány tagjai hitelesen, pontosan és gyorsa n

tájékoztassák az országgyű lési képviselőket a feladatkörükbe tartozó ügyekben ?

4. Fontosnak tartja-e a költségvetést érintő intézkedések bevezetése el őtt azok

pontos, megalapozott számításokon alapuló hatásainak vizsgálatát ?

5. Miért fogalmazott úgy a válaszában, hogy a „pénzügyi intézményeket terhel ő
különadó bevezetésével kapcsolatos törvényjavaslatot a Kormány rövid id őn

belül kívánja az Országgyűlés elé terjeszteni”, ha a Kormány azt már korábban

benyújtotta az Országgy űlésnek?

6. Milyen vetítési alapon számította ki a Kormány a 200 milliárd forin t

beszedhetőségét?

7. Hogyan vette figyelembe az intézkedés gazdasági hatásait a pénzügyi közvetítők

vonatkozásában a törvényjavaslat Országgyűléshez történ ő benyújtását

megelőző en?

8. Milyen vizsgálatok alapján nyújtotta be a Kormány a pénzügyi közvetít őkre

kedvezőbb szabályokat megállapító módosító javaslatát az Országgy űlésnek a

törvényjavaslat zárószavazását megel őzően?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . augusztus 2 .

Dr. Szekeresre

országgyűlési képviselő
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